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 Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH i Državnoj regulatornoj agenciji za 

radijacijsku i nuklearnu sigurnost:  

1. „Da li Bosna i Hercegovina ima plan zaštite u slučaju radiološkog ili nuklearnog 

vanrednog događaja? 

2. Koje su firme u BiH registrirane/licencirane za kontrolu i nadzor nad skladištenjem, 

prijevozom i prometom radioaktivnog i nuklearnog otpada? 

3. Koji su objekti u BiH gdje MDK zračenja bitnije odstupa i šta se na tom 

području/lokalitetu preduzima na njenom smanjenju?“ 

 

 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Upravi za indirektno oporezivanje BiH i 

Graničnoj policiji BiH: „Zašto ne funkcionira sistem videonadzora na većem broju 

graničnih prijelaza, a na nekim uopće ne, ko je za to odgovoran, zašto se sistem 

kvalitetnije ne uredi, održava i zašto ga, umjesto UIO, ne bi nadzirala GP, kao što je to 

i u susjednim državama?“ 

 

 Pitanje postavljeno Ministarstvu pravde BiH, Ministarstvu pravde FBiH i Ministarstvu 

pravde RS: „Šta se konkretno preduzima u pogledu preporuka iz izvještaja za 2012. 

godinu koje je konstatirala i navela Nezavisna komisija za praćenje uslova boravka u 

zavodima BiH, odnosno otklanjanje uočenih nedostataka i nepravilnosti?“ 

 

 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Upravi za indirektno oporezivanje BiH i 

Graničnoj policiji BiH: „Zašto se ne pristupa elementarnom uređenju graničnih 

prijelaza Ivanjica, Krstac i Deleuša, koji su među najneuređenijim prijelazima na jugu 

države (Trebinje – Gacko)?“ 

 

 Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH: „Tražim da Vijeće ministara BiH u saradnji 

s nadležnim ministarstvima urgentno preduzme sve potrebno na rekonstrukciji putne 

komunikacije od Višića preko Hutovog blata do Neuma, kao jedinog pristupa ovoj 

općini, vlastitim teritorijama.“ 
 


